

香港教育大學 – 訪客守則

1. 校園每日開放時間為：上午八時正 至 晚上十一時
2. 嚴禁攜帶任何危險物品或攻擊性武器進入校園。
3. 嚴禁在校園範圍內吸煙。
4. 未經許可，嚴禁在校園內進行任何形式的宣傳、銷售或推銷活動。
5. 未經許可，嚴禁在校園內張貼任何海報、橫額或標語。
6. 未經許可，請勿進入教學及行政大樓、圖書館、學生宿舍、職員宿舍或運動設施等非開放的場地。
7. 請勿損壞校園內的設施及植物。
8. 請勿喧嘩或產生過大音量。
9. 請勿使用揚聲器或擴音器材。
10. 請勿在校園內使用單車、滑板或滑板車。
11. 請勿隨地吐痰。
12. 請妥善棄置垃圾。
13. 請勿攜帶狗隻或未經許可動物進入校園。
14. 本校不設訪客穿梭巴士服務。
15. 除預先批准外，本校不設公眾訪客車位。
16. 請照顧隨行的小童或長者。
17. 嚴禁進行任何違反香港法例、未經本校許可或可構成滋擾的活動或行為。
18. 請遵守以上守則，並與本校當值職員合作。
19. 任何人士如違反以上守則，校園保安可以要求相關人士離開校園。
20. 香港教育大學有權對上述訪客守則作出修訂而無需預先通知。

The Education University of Hong Kong – Regulations for Campus Visitors

1. The daily opening hours of the campus: 8:00 am to 11:00 pm
2. Bringing in any dangerous materials or offensive weapons to the campus is strictly prohibited.
3. Smoking is strictly prohibited on campus.
4. Unless otherwise authorised by the University, any advertising, sales or promotional activities are prohibited.
5. Unless otherwise authorised by the University, any display of posters, banners or slogans is prohibited.
6. Unless otherwise authorised by the University, do not enter any restricted area such as academic and administration buildings, library, student hostels, staff residence or sports facilities.
7. Do not damage the campus facilities and keep off from the planters.
8. Do not create excessive noise.
9. Do not use any speakers or amplifiers.
10. Do not cycle or use any skateboards or scooters on campus.
11. Do not spit.
12. Do not litter.
13. No dogs or unauthorised animals are allowed on campus.
14. No visitors shall take the University shuttle bus services.
15. There are no visitor parking facilities on campus unless otherwise authorised by the University.
16. Please take care of the accompanied children or the elderly.
17. Any unlawful or unauthorised activities or behaviours or any kind of nuisance are strictly prohibited.
18. Please observe the above regulations and cooperate with the duty staff of the University.
19. For anyone who fails to observe the above regulations, the University duty staff may request such personnel to leave the campus.
20. The University reserves all rights to amend the above rules and regulations without any prior notification.